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  טון  -חרוב

 השבועון שנותן את הטון 

 
 .....   אז מה היה לנו 

  ,עיסקת א.ר.יהסברים מפורטים על הועד קיבל בישיבה ראשונה  .השבועפעמיים נפגש  - ועד אגש"ח  •
נתן אישור  ו  שהאסיפה אישרה אים את העקרונות אשר מבט ההסכמיםועד את הבסוף הישיבה אישר 

על התהליך שעברו   הועד מועדת קבלה ועידית שמעה יבישיבה השני . יהםלמורשי החתימה לחתום על
כמו כן, שמע הועד את המלצות הועדה והחליט לאמץ אותן. לפיכך הועד  המועמדים החדשים לחברות. 

 ( 20.2.2020 -)האסיפה ב  המועמדים.  13כפר חרוב לקבל לחברות את כל  אגש"ח  ממליץ לאסיפת 
 

גם הנהלת    , הספרדים הגיעו לביקור  .... אתמול ביום רביעי העסקה נחתמה  ...יוצאת לדרך  -  עסקת א.ר.י.   •
אירוע עובדים ואירוע חברי הקיבוץ.  , אירוע הנהלות: והתקיימו מספר אירועי השקה דורות הגיעה הנה

. המון המון תודות לצוותים שעסקו במלאכה שנמשכה כשנה  )שתינו הרבה יין...(  רבההייתה  ההתרגשות  
קעו  שאין מילים לתאר את הוקרת התודה של הקהילה למאמצים הכבירים שהו ,וחצי מורטות עצבים

 נאחל לכולנו הרבה הצלחה.   . זהבפרויקט ה
 :קטעים מהברכה של יורם 

רכש קיבוץ כפר חרוב מפעל קטן ששכן בדרום תל אביב ליצור שסתומי אויר ושסתומים אל   1978ב "
חוזרים מרפאל ארווץ. שם המפעל א.ר.י הינו על פי ראשי התיבות  של בני המשפחה אביבה רפאל ויורם.  

אביב למספר חודשים, למדו כיצד לייצר את המוצרים ואז העברנו את המפעל  חברי הקיבוץ ירדו לתל 
אלינו לכפר חרוב.  מאז גדל המפעל והתפתח מאוד. א.ר.י הינו המפעל הראשון בעולם שייצר שסתומי  

י הינה חברה מובילה  . ר.לון. מגוון המוצרים התרחב מאוד. איאויר שסתומים אל חוזרים ומז"חים מני 
מתקדמים להגנה על קווי מים ושפכים בשוק העולמי.  פיתוח מוצרים חדשים ,איכות,   בתחום פתרונות

א.ר.י  תוכנית אסטרטגית   וןלפני שלוש וחצי שנים אישר דירקטורי. וחדשנות הם החזון של החברה
ם שלה הייתה הכנסת שותף אסטרטגי. בעקבות התוכנית הנ"ל יצאנו למסע. קיבלנו  ישאחת מהרגלי

וזאת מתוך הבנה שכדי לשרוד בשוק הגלובלי העולמי    יעקרונית  באסיפה להכניס שותף אסטרטגהחלטה  
וכדי לצמוח ולהוביל את השוק אנחנו חייבים להתחבר לחברה בינלאומית מובילה בתחום. חיפשנו שותף  

הספרדית אותה אנחנו מכירים שנים רבות, שמתאימה לערכים   MAT HOLDINGומצאנו את חברת 
המשא ומתן ערך זמן רב. תיקצר היריעה מלתאר את  "  ." ....קיבוץ ולליבת העסקים של א.ר.ישלנו כ

המכשולים והמהמורות אותם עברנו.  אנחנו נמצאים כעת  בקו הסיום של המסע הארוך והמפרך אליו  
בנויה על אימון     MAT HOLDINGמעבר לכל ההסכמים שחתמנו היום,  שותפות בין כפר חרוב ל    יצאנו.

כשותפות ארוכת טווח וכך אנו מאמינים רואה     MATין הצדדים. כפר חרוב רואה את  השותפות עם ב
 " .....  MAT HOLDINGזאת חברת 

 כאן המקום להודות: "

תודה למנהלים של א.רי. לכל אורך השנים ובעיקר לאריאל ולאורי שהחליף אותו שהביאו את חברת  
על הובלת   ,שמסיים היום את תפקידו ,תודה ליו"ר א.ר.י  יובל בארי א.ר.י. להיכן שהיא נמצאת היום.

בארבע  וחצי השנים  האחרונות ובהצלחה בתפקידו החדש כדירקטור בחברה   ההחברה  להישגי
: יובל בארי, אורי   MATתודה לצוות האופרטיבי שניהל יחד איתי את המשא ומתן מול  הממוזגת.

ישיבות, שיחות ועידה לתוך הלילה עם היועצים והרבה מאוד תבונה עסקית,  ואריאל על שעות מרובות של  
 . מידע  וניסיון רב שהביאו עמם
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תודה לצוות המורחב שכלל יחד עם הצוות האופרטיבי את מרק ברסי דגנית וגילי שנתנו לצוות  
דגנית  ויוסי   ,מונג'ד ,תודה לחברי הנהלת א.ר.י. גילה האופרטיבי גב וגיבוי בדרך הארוכה אותה עברנו.

שהיו לעזר רב בכל פרטי המידע והחישובים שנדרשו לצורך בדיקת הנאותות, והמצגים. תודה לחברי וועד  
 ההנהלה שתמכו בנו העוסקים במלאכה.

ולזו שעומדת בראשם שרית מולכו  -אפרת שלי  יניב    -תודה לעורכי הדין ממשרד ש. פרידמן , צוות מופלא  
 ות לא ויתרו לאורך כל המשא ומתן ויצגו אותנו נאמנה ובצורה מעוררת כבוד .   שעבדו בשעות לא שע

לאחת והיחידה אורית היימל ,מנוע טורבו רב עוצמה שדחפה את העסקה ללא לאות.  תודה על יצירתיות  
ללא גבול על הירידה לרמת המספר האחרון בנתונים, על הנחישות  לא לוותר על אף פרט  מידע  ועל  

והרצון להסביר את העסקה לכל חבר וחברה בקיבוץ בגובה העיניים. אורית  נתנה לנו את   היכולת 
 ההרגשה שהעסקה היא כמו שלה ובנפשה. 

על העבודה שנעשתה לצורך הכנת א.ר.י לקראת    .E.Yאלון וגיל  מחברת רואי החשבון  ,תודה לדימה
 ור למיזוג. העסקה, בדיקת הנאותות של חברת דורות. ויעוץ פיננסי בכל הקש 

שמאמינים יחד איתנו שהחברה תגיע להישגים     MAT HOLDINGתודה לשותפים החדשים שלנו חברת  
 . גדולים

ואחרונים חביבים, אתם חברי כפר חרוב שהענקתם לנו את הזכות ונתתם בנו את אימונכם להוביל את  
 " לכולנו.בהצלחה . עסקת המיזוג  בין א.ר.י. לדורות. תודה רבה מקרב לב

 
על  להודות לרונן פלייש קוראים לו שמעון גור והוא מבני יהודה, כאן המקום  ... בכפר - שומר חדש  •

 האחריות שגילה בתפקידו זה. התגייסותו למשימה ועל  
 

בקצות המתחם ליד המרפאה  בהמשך לבקשת המועצה להשתדל לא לחנות הנזיפה השבועית... – תנועה  •
התשתיות  שיקום פרויקט ב, ובהמשך להבהרת ערן שלאוטובוס להסתובבמשום שהחניות מפריעות 

בעניין   בקשותעוד  התקבלו, ( רדיוס הסיבוב )יורחב  שאמור להתחיל בסביבות אפריל העניין יוסדר 
על מנת לחנות בחניה המרכזית ליד המזכירות יש לעשות את כל הסיבוב סביב החניה, ולא   :תחבורה

בכיכר כרמון, משום מה, יש מי שלא נוסע סביב  . מסוכן, לא חוקי ובעייתי מאודזה , לקצר באין כניסה
ויש  אולי זה חוסך חצי שניה )או פחות( אבל מסוכן מאוד,  הכיכר בפניה, אלא פונה כנגד כיוון התנועה.

  תה שם לפני שבוע.ילכמעט תאונה שהי  עדים 
 

תכנון ובינוי בונה קהילה" הבוקר  "יתקיים שישי קהילתי בנושא  20.3 -ביום שישי ה  –רישמו ביומנים  •
יתמקד בתכנון ובינוי שטחי ומבני ציבור, בשלוש רמות: תכנון לטווח ארוך )כבסיס לגיוס משאבים/  

פעילות   ,רעיונות לפרויקטים שניתן ליישם בכוחות עצמינו –בינוי "בעשר אצבעות"  ,תכנית השקעות(
יש בהחלט  , הדיון יתקיים בשיטת דיון מעניינת ושונה ממה שהיה עד עכשיו . קהילתית במרחב הפיזי

   בהכנת היום הזה.היגוי וועדת בינוי עובדים ה למה לצפות. צוות 
 

ראו בהמשך את הודעת    ,כפי שעידכנתי בחרובטונים הקודמים המועצה התחילה לנקוט פעולות  - כלבים   •
   המועצה.

 

שם   -. נפתחת חנות יד שניה, המכונה "בזאר בכפר" 10:00-14:00בין השעות  14.2 - ב -"בזאר בכפר"   •
מנקים,   ענבל מרקוביץכבר כחודשיים שהנוער בגפן, סמדר אלהרר, זוהר לוי ו הציעו והתקבל.שילדי גפן  

קיבלנו תרומה מדהימה מחברת  , ואביזרים )שווים מאוד!(מקבלים וממיינים בגדים  צובעים, מסדרים,
 התשלום בשלב זה במזומן בלבד. .  רנואר בדמות מתלים, קולבים ומתקנים שונים

 
עדת תרבות הבלתי  ו ראו פירסום בהמשך, כל הכבוד לו 14.2 -תקיים ביום שישי ה  - הרצאה מעניינת  •

 נלאית.... 
 

)התכנסות  לאופיר  םבחורשה בין אג 13:00מחר נתכנס לנטיעות בשעה  –איזה כיף   -  טו בשבט מגיע •
לאחריה הערב  בחדר האוכל ווביום ראשון נתכנס לארוחת ערב חגיגית בחורשה ליד משפחת אופיר( 

 מודעה בהמשך.  בהובלת ילדי הבר מצווה.המסורתי במועדון 
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 ברכות:

 הם ריגשו...  ,שאפו למועצה ששלחו נציג לברך אותה ולתת לה מתנהעל סיום קורס קצינות.    -לנגה אופיר  
 . יהודהבתם של  אור ו  - גלי -למשפחות בומץ על הולדת הבת/נכדה 

 
 
 

 

 וכנראה סוערת שבת טובה             
 נעה.                      

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 


